
Hierbij de antwoorden op de door uw fractie gestelde vragen.  
 

1. Graag zouden wij willen weten wanneer het gesprek tussen de jongeren en de raad/college. 
Het streven is om deze bijeenkomst nog in 2023 te laten plaatsvinden. 

2. En hoeveel jongeren zouden hierbij aan het gesprek gaan deelnemen? Het streven is om 15 
tot 20 jongeren in gesprek te laten gaan met het college en de raad. 

 
Hiermee hoop ik u voldoende geïnformeerd te hebben. 
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Persoonsgegevens 
Voornamen 

 
Giovanni 

Achternaam 
 

Janssen 
E-mailadres 

 
giovanni.janssen.sp@raad-stichtsevecht.nl  

Fractie 
 

SP 
Zijn er andere fracties die de technische 
vragen mede indienen 

 
nee 

    
   

   

Technische vragen 

 
SP  
Onderwerp 

 
Jaarlijks gesprek jongeren met raad/college 

Inleiding 
 

In bestuursrapportage is vermeld dat er een 
jaarlijks gesprek zou plaatsvinden, wij hebben 
hier als fractie nog wat vragen over. 

Vraag 1 
 

Graag zouden wij willen weten wanneer het 
gesprek tussen de jongeren en de 
raad/college. 

Vraag 2 
 

En hoeveel jongeren zouden hierbij aan het 
gesprek gaan deelnemen? 

    
   

   

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen 

 
nee 
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